
Protokół Nr 23/08 
z posiedzenia Komisji Samorz ądu Terytorialnego 

Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 
w dniu 29.12.2008 roku 

 
 
Obrady Komisji prowadziła Pani Agnieszka Szlęk – Przewodnicząca Komisji 
Samorządu Terytorialnego.  
  
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji i zaproszeni goście. (zał. 1 i 2) 
 
 
Porządek posiedzenia: 
 

1. Zaopiniowanie projektu budŜetu Województwa Świętokrzyskiego na 2009 
rok. 

 
2. Przyjęcie proponowanych poprawek do projektu Oświadczenia Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego w sprawie reorganizacji sądów powszechnych 
w Polsce (inicjatywa uchwałodawcza Komisji Samorządu Terytorialnego). 

 
3. Sprawy róŜne.  

 
 
Ad. 1. 
Zaopiniowanie projektu budŜetu Województwa Świętokrzyskiego na 2009 rok. (zał. 
do protokołu XXII sesji Sejmiku) 
 
Agnieszka Szl ęk – Przewodnicz ąca Komisji zaznaczyła, Ŝe budŜet był 
zaprezentowany na poprzednim posiedzeniu, był równieŜ czas na zapoznanie się  
z nim, teraz prosi o zaopiniowanie. 
 
W dyskusji uczestniczyli: Wojciech Kurek, Janusz Skibiński, Mieczysław Gębski, 
Marcin Perz, Wiesław Woszczyna, Maria Fidzińska-Dziurzyńska i Zdzisław 
Wojciechowski. 
W budŜecie są zabezpieczone środki na prefinansowanie. Osiągnięty dochód 
umoŜliwia wzięcie kredytu na kwotę 2 mln zł. budŜet jest przemyślany, dodatkowo 
jesteśmy zabezpieczeni rezerwą. Mimo kryzysu Skarbnik jest nastawiony 
optymistycznie, w nadchodzącym roku znów przewiduje nadwyŜkę. 
W projekcie budŜetu nie znalazły się tylko fundusze  na RPO i Program Polski 
Wschodniej, poniewaŜ te sprawy nie są jeszcze „dograne”. 
Byś moŜe kiedyś budŜet województwa będzie budŜetem zadaniowym, ale na pewno 
jeszcze nie przyszłoroczny. 
 
Projekt budŜetu został zaopiniowany pozytywnie przy 7 głosach za i 1 
wstrzymującym. (zał. 3) 
 
  
 
 



Ad. 2.  
Przyjęcie proponowanych poprawek do projektu Oświadczenia Sejmiku 
Województwa Świętokrzyskiego w sprawie reorganizacji sądów powszechnych  
w Polsce (inicjatywa uchwałodawcza Komisji Samorządu Terytorialnego). 
W dyskusji uczestniczyli: Wojciech Kurek, Agnieszka Szlęk, Grigor Szaginian, 
Wiesław Woszczyna, Mieczysław Gębski. Radni zostali na poprzednim posiedzeniu 
do pewnego stopnia utwierdzeni w przekonaniu o słuszności przyjęcia oświadczenia. 
Projekt Oświadczenia został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie. (zał. 4) 
 
 
Protokół sporządziła 
Daria Biskup-Kozik 

Przewodnicząca Komisji 
     
 
      Agnieszka Szlęk 

 
 
 


